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Jeho plod 3. 2. 2023

CIA “velmi, velmi vytrvale” připravuje převrat v Rusku
pokec24.cz/politika/cia-velmi-velmi-vytrvale-pripravuje-prevrat-v-rusku

Bývalý ředitel CIA David Petraeus 30. ledna bez

obalu prohlásil v rozhovoru pro The Washington Post, že

USA chtějí svrhnout vládu v Rusku.

Když mluvil o řešení vojenského konfliktu na Ukrajině, David

Petraeus poznamenal:

… jak to skončí na Ukrajině, myslím, že to skončí vyjednaným

usnesením. K tomu dojde, když jsme schopni Ukrajině dostatečně

pomoci, aby dokázala přesvědčit Vladimira Putina na bojišti, že je

to neudržitelné kvůli ohromujícím ztrátám … a poté také

prostřednictvím našeho vedení sankcí uvalené západním světem –

finančních, ekonomických a osobních – a kontrolou exportu Ruska.

Vladimir Putin dospěje k závěru, že válka je na domácí frontě

neudržitelná…

Nyní je velmi těžké říci, co by bylo zapotřebí k tomu, abychom se do

toho okamžiku dostali. 

https://www.pokec24.cz/politika/cia-velmi-velmi-vytrvale-pripravuje-prevrat-v-rusku/
https://www.washingtonpost.com/video/washington-post-live/the-politics-of-war-and-leadership/2023/01/30/76d4211e-f0ec-4c39-83fe-50d4aedc535a_video.html
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Pokud se dokážeme dostat do tohoto bodu, do tohoto uvědomění,

pak si opět můžeme sednout k jednacímu stolu a vyjednáváním lze

dosáhnout takového řešení, … jak jsem již zmínil, Ukrajina se z toho

dostává a ukončuje konflikt, bude Marshallův plán a dostane pevné

bezpečnostní záruky.

Druhým scénářem je změna moci v Rusku, tvrdí Petraeus.

Další alternativou je samozřejmě změna režimu. A to je tak těžké

spočítat a on (Putin) má takovou moc. To není jen autokracie, jak

víte, je to diktatura. A uvnitř je kleptokratická diktatura. A všichni

kolem něj jsou v této pozici, protože takový jednotlivec je velmi

loajální a Putinovi se osvědčil. 

Je velmi, velmi těžké v tomto druhu scénáře – spousta různých

bezpečnostních služeb, které všechny opět ovládá Putin, pokusit se

naplánovat a provést nějaký druh převratu,“ řekl Petraeus.

Ale také, jak víme z historie, to, co je nepředstavitelné, se může

náhle stát nevyhnutelným, někdy přes noc. A hledání takových

ukazatelů je to, co organizace blízká a drahá oběma našim srdcím,

jsem si jist, že hledá velmi, velmi vytrvale. Ale tohle je

nejnáročnější ze všech otázek.

Prohlášení Petraeuse je třeba brát s maximální

vážností. Nejen kvůli jeho dřívějšímu postavení, ale také

proto, že stále zastupuje zájmy určitých kruhů na Wall

Street a ve Washingtonu.

 

Byl to Petraeus, kdo zmínil scénář s tzv. “Koalicí ochotných”, která

nebude pod záštitou NATO – případný vstup na Ukrajinu vojáků

Polska, Rumunska a Spojených států. A to je další hrozba pro Rusko.

Pro Pokec24 přeložila Janinna

https://wapo.st/3l2oCeF 
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